
نگارگر  هنرمند  آقامیری،  محمدحسین 
کید بر اینکه باید شیوه های آموزشی  با تا
که  کرد  عنوان  شوند،  بازنگری  نگارگری 
کلاس های سنتی که بر تکرار الگوهای استاد 
تکیه دارند، فرصتی برای بروز خلاقیت واقعی 
آقامیری  محمدحسین  نمی کنند.  فراهم 
که  در گفت وگو با مهر درباره چالش هایی 
که با دوران  این هنر سنتی مغفول مانده 
اوج خود فاصله دارد، در برهه کنونی با آن 
که یک نگارگر  مواجه است و چالش هایی 
دارد، توضیح داد: نگارگری ایرانی با وجود 
 ، بی نظیر شاهکارهای  و  غنی  پیشینه ای 
امروز با چالش های متعددی روبه رو است 
که باعث شده جایگاهش کمرنگ تر از دوران 
اوجش باشد. یکی از دلایل مهم این اتفاق، 
کاهش حمایت های دولتی است. در گذشته، 
شاهان و بزرگان از این هنر حمایت می کردند، 
اما امروز تقریبا هیچ پشتیبانی مالی از سوی 
نهادهای دولتی و فرهنگی وجود ندارد. این 
عدم حمایت باعث شده آموزش، پژوهش و 
برگزاری نمایشگاه های بین المللی محدود 
کمتر با این هنر آشنا  شود و نسل جدید 
شود. از طرفی، تغییر سبک زندگی و گسترش 
هنرهای مدرن و دیجیتال هم تأثیر زیادی 
سال ها  نگارگری  یادگیری  است.  داشته 
نسل  اما  می خواهد  ممارست  و  تمرین 
جدید بیشتر به دنبال مسیرهای سریع تر و 
درآمدزاتر هستند که همین موضوع باعث 
کاهش تعداد هنرجویان و اساتید این رشته 
به  نسبت  هم  نگارگری  بازار  است.  شده 
شده  محدودتر  هنری  سبک های  دیگر 
توانایی  معمولا  داخلی  خریداران  است. 
را  آثار  بالا برای این  پرداخت هزینه های 
ندارند، و بازارهای خارجی هم به دلایل 
نشان  را  خود  واقعی  پتانسیل  مختلف، 
نداده اند. به نظرم یکی از مشکلات اصلی 
این است که نگارگری ایرانی هنوز آن طور 
که باید در سطح بین المللی معرفی نشده 
است، در حالی که می توانست با حمایت و 
کند  تبلیغات درست، جایگاه بهتری پیدا 
و فقط به محافل خاص محدود نباشد. 
، نبود  وی در ادامه بیان کرد: مشکل دیگر
برنامه های آموزشی جامع، کتاب های به روز 

و کارگاه های عملی است. این کمبودها باعث 
شده انتقال دانش این هنر به نسل جدید 
گر برای  دشوارتر شود. در مجموع، از نظر من ا
آموزش، تبلیغات جهانی و بازارسازی این 
هنر اقدامات جدی انجام نشود، نگارگری 
ایرانی بیش از پیش به حاشیه رانده خواهد 
شد. آقامیری گفت: به اعتقاد من، آموزش 
در  مهمی  بسیار  نقش  می تواند  نگارگری 
ارتقای جایگاه این هنر در میان نسل های 
شیوه های  باید  اما  باشد  داشته  جدید 
آموزشی هم بازنگری شود. از تجربه شخصی 
خودم دریافته ام که کلاس های سنتی که 
بیشتر بر تکرار الگوهای استاد و تقلید از 
موفقیت های گذشته تکیه دارند، فرصتی 
برای بروز خلاقیت واقعی در هنرجوها فراهم 
نمی کنند. به نظرم چند نکته کلیدی وجود 
گر مد نظر قرار بگیرند، می توانند  دارد که ا
تأثیر مثبت و قابل توجهی داشته باشند؛ 
آموزشی«  نکته اول »تنوع در روش های 
صورت  به  بتوانند  هنرجوها  گر  ا است؛ 
عملی  کارگاه های  و  آموزش  غیرمستقیم 
با دیدگاه های متفاوت اساتید را ببینند، 
تجربه آموزشی شان بسیار غنی تر خواهد 
شد که این امر باعث می شود که ایده های 
نو و خلاقانه به جای تکرار یک الگوی واحد 
شکل بگیرد. دومین نکته، »دسترسی به آثار 
متنوع« است؛ فرصت دیدن آثار قدیمی و 
بین المللی، چه غربی و چه شرقی، یا همان 

»مشق نظری« به هنرجوها کمک می کند 
و  سبک ها  به  نسبت  گسترده تری  دید  تا 
رویکردهای مختلف پیدا کنند. این آشنایی 
آثار  خلق  برای  انگیزه ای  هنری،  تنوع  با 
نو ایجاد می کند. وی ادامه داد: سومین 
نکته، »تشویق به خلاقیت و نوآوری« است؛ 
فضای کلاس باید به گونه ای تنظیم شود 
که هنرجوها احساس آزادی کنند و جرات 
داشته باشند از مرزهای سنتی فاصله بگیرند 
و ایده های خود را بروز دهند. این رویکرد 
می تواند سبب شکوفایی خلاقیت واقعی 
در این رشته شود. نکته چهارم، »بازنگری 
در ساختار کلاس های سنتی« است که به 
گردی  نظرم باید از مدل های صرفا استاد- شا
فاصله بگیریم و به سمت روش های آموزشی 
تعاملی تر حرکت کنیم، جایی که هنرجوها نه 
تنها از استاد، بلکه از تجربیات و دیدگاه های 
گر  چندگانه بهره مند شوند. در مجموع، ا
نگارگری  آموزشی  نظام  در  تغییرات  این 
مدنظر قرار بگیرند، مطمئنم که می توانیم 
که  کنیم  گونه ای تربیت  نسل جدید را به 
هنر نگارگری را نه تنها به عنوان یک سنت، 
بلکه به عنوان شکلی زنده و نوآورانه دوباره 
زنده نگه دارند. آقامیری توضیح داد: به 
اعتقاد من، برای حاصل شدن نوآوری در 
کامل از  که به طور  نگارگری نیازی نیست 
هنر پیشینیان و اساتید گذشت بلکه باید از 
آن ها به عنوان پایه ای مستحکم بهره گرفت. 

   نیاز به حمایت 
وی ادامه داد: به عقیده من، دورشدن 
کامل از اساتید و هنر گذشته یک اشتباه 
باز  نگاه  با  باید  عوض،  در  است.  بزرگ 
این  تکنیک های  از  استفاده  و  آن ها  به 
اساتید، فرصتی فراهم کنیم تا هنرجویان 
و هنرمندان امروزی بتوانند نوآوری های 
خلاقانه خود را در همین بستر سنتی به 
نمایش بگذارند. این مسیر تلفیقی، هم 
ارزش تاریخی هنر را حفظ می کند و هم 
فضای تازه ای برای بروز خلاقیت به وجود 
می آورد. این هنرمند نگارگر پیشنهاد داد: به 
نظرم برای بهبود وضعیت نگارگری و ارتقای 
جایگاه این هنر در جامعه، باید از چند زاویه 
به موضوع نگاه کرد؛ تجربیات شخصی من 
گر حمایت های مالی  که ا نشان می دهد 
و فرهنگی جدی تر شود، می توانیم شاهد 
شکوفایی دوباره این هنر باشیم. همیشه 
گر نهادهای دولتی و  احساس می کنم که ا
حتی بخش خصوصی با جدیت بیشتری در 
کنار هنرمندان نگارگری قدم بردارند، فضای 
رشد و خلاقیت برای این رشته باز می شود. 
که  فعلی  آموزشی  شیوه های  همچنین، 
بیشتر به تکرار الگوهای گذشته می پردازند، 
تجربه های  از  دارند.  بازنگری  به  نیاز 
که  کلاس هایی  که  شخصی ام دریافته ام 
صرفا به تقلید از اساتید قدیمی محدود 
می شوند، جایی برای ابراز خلاقیت واقعی 
در هنرجوها باقی نمی گذارند. به نظرم، 
کارگاه های عملی با دیدگاه های  برگزاری 
متفاوت و فراهم آوردن فرصت مشاهده آثار 
 ، متنوع چه از گذشته و چه از هنر معاصر
می تواند محرکی برای نوآوری باشد.وی 
عنوان کرد: در کنار این موارد، تلفیق هنر 
پیشینیان با مفاهیم و شرایط امروز برای 
من بسیار جذاب است. آقامیری در پایان 
گفت: به باور من، این رویکردهای همزمان؛ 
در  بازنگری  حمایت ها،  افزایش  یعنی 
شیوه های آموزشی، تلفیق هنر گذشته با 
نوآوری های امروز و استفاده از رسانه های 
نوین، می تواند زمینه ساز بازگشت شکوه 
نگارگری به عنوان یک هنر زنده و پویا در 

جامعه باشد.
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بروس. لی 

مجددا روی پرده سینماها 

آنگ لی، کارگردان تایوانی برنده اسکار، پس 
از سال ها امیدوار است که به زودی فیلمی 
درباره زندگی اسطوره هنرهای رزمی، بروس لی، 
را مقابل دوربین ببرد. احتمالا تولید فیلم در 
سال ۲۰۲۵ آغاز می شود و قرار است میسون 
لی، فرزند این کارگردان، در نقش اصلی ظاهر 
شود. »لی« گفت: چندین سال طول کشید 
تا بفهمم چطور این فیلم را بسازم و راهی برای 
کان پسرش را برای  ارتباط با آن پیدا کنم. او کما
بازی در نقش بروس لی در نظر دارد. وی افزود: 
هیچیک از ما نمی توانیم به گذشته برگردیم، 
بنابراین امیدواریم هرچه سریع تر ساخت 
این فیلم را شروع کنیم. لی که در نوامبر ۲۰۲۲ 
کارگردانی این فیلم  به این پروژه پیوست، 
زندگی نامه ای را بر عهده خواهد داشت و دن 
 ،» کس کچر کاپوتی« و »فا فاترمن، نویسنده »
مأمور نوشتن فیلمنامه است. این پروژه با چند 
تأخیر مواجه شد که بیشتر به دلیل اعتصابات 
و بازنویسی ها بود، اما به نظر می رسد که متن 
نهایی آماده است. این فیلم زندگی نامه ای با 
عنوان »بروس لی« در استودیوی ۳۰۰۰ پیکچرز 
که لی در  سونی ساخته می شود— جایی 
سال ۲۰۱۳ درصدد بود تا فیلمی درباره نبرد جو 
فریزر و محمد علی کلی، با عنوان »هیجان در 
مانیلا«، را آغاز کند، اما این پروژه مدت هاست 
که متوقف شده است. لی جی فان، مشهور 
فیلسوف،  رزمی کار حرفه ای،  بروس لی،  به 
بازیگر و کارگردان هنگ کنگی- آمریکایی که 
در ٣٣ سالگی درگذشت، به عنوان اسطوره 
این  در  را  کشن  ا سینمای  رزمی،  هنرهای 
کرد و با فیلم هایی از جمله  زمینه متحول 
»اژدها وارد می شود«، »راه و روش اژدها«، 
»خشم اژدها«، »رئیس بزرگ« و »بازی مرگ« 
به محبوبیت جهانی دست یافت. این کارگردان 
پیش تر بروس لی را به عنوان پلی بین شرق و 
غرب که کونگ فوی چینی را به جهان معرفی 
کرد، توصیف کرده بود. این فیلمساز مشهور 
آسیایی با »ضیافت عروسی« )١٩٩٣( و با »عقل 
و احساس« )١٩٩۶( دو خرس طلا از جشنواره 

فیلم برلین شکار کرد. 

ترامپ با بیان اینکه هنوز رابطه خوبی با »کیم جونگ 
اون«، رهبر کره شمالی دارد که در دوره اول ریاست 
جمهوری خود چندین نشست با او برگزار کرد، باردیگر 
کره شمالی به عنوان یک »قدرت هسته ای« یاد  از 
کرد. به گزارش ایسنا، »دونالد ترامپ«، رئیس جمهور 
آمریکا در جلسه دفتر کارش در کاخ سفید با »مارک 
روته«، دبیرکل ناتو در پاسخ به سوال خبرنگاران که 

کیم«  آیا برنامه هایی برای برقراری مجدد روابط با »
کیم« دارم و  ، گفت: »من رابطه خوبی با » دارد یا خیر
خواهیم دید که چه اتفاقی می افتد، اما مطمئنا او یک 
 ، قدرت هسته ای است.« به نقل از خبرگزاری رویترز
یکی از مقامات کاخ سفید در پاسخ به این سوال که 
آیا اظهارات ترامپ نشان دهنده تغییری در سیاست 
آمریکا در قبال تسلیحات هسته ای کره شمالی است، 

کامل  هسته ای  سلاح  خلع  »ترامپ  اظهارداشت: 
کره شمالی را مانند دوره اول ریاست جمهوری خود 
دنبال خواهد کرد.« ۱۵ فوریه، »مارکو روبیو«، وزیر امور 
خارجه ایالات متحده و همتایان ژاپنی و کره جنوبی 
وی بر »تعهد قاطعانه به خلع سلاح هسته ای کامل 
امنیت  با قطعنامه های شورای  کره شمالی مطابق 

کید کردند.« ایالات متحده تا

دونالد ترامپ: 

هنوز روابط خوبی با »کیم« دارم

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

گفت وگوی محمد بن سلمان و پوتین 

»محمد بن سلمان« ولیعهد عربستان در تماس تلفنی 
با »ولادیمیر پوتین رئیس جمهور روسیه درباره تلاش ها 
برای حل بحران اوکراین گفت وگو کرد. به گزارش خبرگزاری 
رسمی عربستان )واس(، در این تماس تلفنی زمینه های 
همکاری موجود بین دو کشور و راه های توسعه آن ها 
بررسی شد. بر اساس این گزارش، آن ها همچنین تلاش ها 
برای حل بحران اوکراین را بررسی کردند و ولیعهد عربستان 
کشور بانجام تمام تلاش ها برای تسهیل  بر تعهد این 
گفت وگو و هر آنچه که منجر به راه حل سیاسی برای بحران 
کید کرد. عربستان سعودی به تازگی میزبان  اوکراین شود، تا
گانه ای بین »مقامات آمریکا و روسیه« و  جلسات جدا
»مقامات آمریکا و اوکراین« بود. به گزارش ایرنا، مایکل 
)مایک( والتز پس از نشست هشت ساعته با اوکراینی ها 
در جده عربستان سعودی به خبرنگاران گفت: »اوکراین 
کنون به روس ها این پیشنهاد را  برای صلح آماده است و ا
ارائه می دهیم و پاسخ آن ها را می گیریم.« مارکو روبیو وزیر 
کنون این پیشنهاد  امور خارجه آمریکا نیز اظهارکرد: »ما ا
را به روس ها خواهیم داد و امیدواریم که آن ها بگویند بله، 
کنون در زمین آن هاست.« وی  به صلح بله بگویند. توپ ا
گر آن ها بگویند نه، ما متأسفانه خواهیم دانست  افزود: »ا
که مانع صلح در اینجا چیست.« والتز بیان داشت که با 
همتای روسی خود »در روزهای آینده« صحبت خواهد 
کرد. رسانه های آمریکایی ۱۱ مارس ۲۰۲۵ برابر با ۲۱ اسفند ماه 
۱۴۰۳ گزارش دادند، بر اساس بیانیه مشترک ایالات متحده 
آمریکا و اوکراین و پس از بیش از هشت ساعت گفت وگوهای 
طرفین در عربستان سعودی با هدف پایان دادن به جنگ، 
اوکراین اعلام کرد که آتش بس ۳۰ روزه با روسیه را می پذیرد. 
به گزارش خبرنگار ایرنا، شبکه سی ان بی سی آمریکا اعلام 
کرات میان  کرد: این توافق پس از بیش از هشت ساعت مذا
مقامات اوکراینی و هیات آمریکایی به رهبری مارکو روبیو، 
وزیر امور خارجه ایالات متحده، در شهر جده عربستان 
سعودی به دست آمد. در بیانیه مشترک ایالات متحده 
آمریکا و اوکراین که توسط وزارت امور خارجه آمریکا منتشر 
شد، آمده است: »اوکراین آمادگی خود را برای پذیرش 
پیشنهاد ایالات متحده برای برقراری آتش بس موقت ۳۰ 
روزه که با توافق طرفین قابل تمدید است و منوط به پذیرش 
و اجرای همزمان از سوی فدراسیون روسیه است، اعلام 
کرد. ایالات متحده به روسیه اطلاع خواهد داد که عمل 

متقابل روسیه، کلید دستیابی به صلح است.«

موافقت مشروط پوتین با پیشنهاد آتش بس در اوکراین
کوتــــاه

رئیس جمهور روسیه گفت: ایده آتش بس 
با اوکراین پیشنهاد درستی است، روسیه 
به صورت کلی از آن حمایت می کند اما موارد 
و پاسخ سؤالات ظریفی نیز در این زمینه باید 
در نظر گرفته شود. به گزارش ریانووستی و 
تاس، ولادیمیر پوتین بیان داشت: با این 
پیشنهاد به صورت کلی موافق هستم اما 
این پیشنهاد باید به صلح طولانی مدت 
منجر شود و عوامل اصلی ایجاد این بحران 
را از میان بردارد. وی در ادامه اظهار داشت: 
چند سؤال در مورد چگونگی سازماندهی 
آتش بس فرضی با اوکراین دارد، از جمله 
دستور  کسی  چه  نیست  مشخص  اینکه 
توقف درگیری ها در اوکراین را صادر می کند و 
چه تضمینی وجود خواهد داشت. پوتین در 
کید کرد: اوکراین باید فورا به  سخنان خود تأ
آمریکایی ها درخواست آتش بس بر اساس 

وضعیت میدانی ارائه کند.

   تماس با ترامپ
در  روسیه  رئیس جمهور  دیگر  پرسش 
ارتباط با پیشنهاد آتش بس موقت این بود: 
گر به مدت ۳۰ روز جنگ را متوقف کنیم،  ا
کسانی  این به چه معناست؟ اینکه همه 
)نیروهای اوکراینی( که آنجا )در کورسک( 
هستند بدون جنگ بیرون می آیند، و ما 
باید آنها را بعد از اینکه جنایات زیادی علیه 
کنیم؟  رها  شدند،  مرتکب  غیرنظامیان 
پوتین افزود: مسائلی وجود دارد که باید 
گیرند و من فکر می کنم  قرار  مورد بحث 
آمریکایی  شرکای  و  همکاران  با  باید  ما 
ترامپ  با  باید  شاید  کنیم.  صحبت  خود 
وی  بگیرم.  تماس  آمریکا  رئیس جمهور 

همچنین از توجه ترامپ به حل و فصل 
اوضاع اوکراین تشکر کرد و گفت: تلاش های 
رهبران جهان برای کمک به پایان دادن 
به درگیری اوکراین را اقدامی شرافتمندانه 
می دانم. رئیس جمهور روسیه با بیان اینکه 
موقت  آتش بس  از  است  ممکن  اوکراین 
برای بسیج اجباری و تدارکات تسلیحاتی 
کید کرد: فرایند کنترل بر  استفاده کند، تأ

این روند باید بررسی شود.

   تعیین ناظر 
پوتین در ادامه روند نظارت بر آتش بس را 
دشوار توصیف کرد و پرسید: باید مشخص 
شود که چه کسی تعیین خواهد کرد که کجا 
و چه کسی توافق آتش بس احتمالی را نقض 
کرده است؟ و سپس چه کسی، نقض این 
توافق را اعلام می کند؟ اینها همه مسائلی 
است که نیاز به بررسی دقیق توسط طرفین 
دارد. پوتین همچنین گفت: مسکو در مورد 
گام های بعدی برای پایان دادن به درگیری 

در اوکراین و دستیابی به توافقات قابل 
قبول بر اساس وضعیت روی زمین که به 
سرعت به نفع روسیه در حال تغییر است، 
کره خواهد کرد. رئیس جمهور روسیه با  مذا
ارائه گزارشی از روند درگیری اظهار داشت: 
مناطق  تمام  در  تقریبا  روسیه  نیروهای 
تماس جنگی در حال پیشروی هستند. 
پوتین درباره وضعیت کورسک تصریح کرد: 
هم اینک گروهی از شبه نظامیان اوکراینی 
که به منطقه مرزی کورسک حمله کردند 
کامل قرار دارند. وی با اشاره  در انزوای 
از قرارگاه  بازدید روز چهارشنبه خود  به 
گروه  عملیاتی در کورسک گفت: فرمانده 
شمال و معاون وی در این بازدید به من 
گفتند: فردا سودجا در دست ما خواهد بود. 
رئیس جمهور  افتاد.  اتفاق  همین  دقیقا 
روسیه با اشاره به وضعیت تبادل آتش در 
گر  منطقه درگیری در کورسک ادامه داد: ا
در چند روز آینده محاصره کامل شود، دیگر 
ج شود. تنها  هیچ کس نمی تواند از آن خار

دو راه برای نیروهای اوکراینی وجود دارد: 
تسلیم شدن یا کشته شدن؛ در این شرایط، 
به نظر من برای طرف اوکراینی بسیار خوب 
است که به نفع خود دست یابد، و ما حداقل 
تا ۳۰ روز دیگر آتش بس خواهیم داشت. وی 
با بیان اینکه اوضاع در منطقه کورسک کاملا 
تحت کنترل است، از مبارزانی که سودجا و 
شهرک های مجاور آن را در این منطقه آزاد 
کردند تشکر کرد. به گزارش ایرنا، نیروهای 
اوکراین اواسط مردادماه ۱۴۰۳ با تصرف 
مناطقی از روسیه در استان مرزی کورسک، 
جبهه جدیدی را علاوه بر منطقه عملیات 
نظامی ویژه گشودند. رئیس جمهور روسیه 
در حالی که لباس نظامی بر تن داشت، از 
قرارگاه عملیاتی در کورسک بازدید و دستور 
آزادسازی کامل این منطقه را صادر کرد. 
مسکو  اظهارکرد:  روسیه  رئیس جمهور 
برای  را  کرات »پشت درهای بسته«  مذا
بازگشت برخی شرکت های خارجی به ابتکار 
خود آغاز کرده است چرا که بازگشت برخی از 
شرکای غربی ما به بازار ما ممکن است تأثیر 
آنها  شرکت های  فعالیت های  بر  مفیدی 
و شرکت های ما داشته باشد. وی با بیان 
اینکه فدراسیون روسیه آماده استقبال از 
شرکت ها در بازگشت به روسیه است، گفت: 
به کسانی که می خواهند برگردند، خوش آمد 
گر ظرفیت ها در بازار تکمیل  می گوییم؛ اما ا
شده باشد، هیچ اولویتی برای آنها وجود 
نخواهد داشت. رئیس جمهور روسیه ادامه 
کسنی به روسیه در  داد: تحریم های غرب، وا
کمیت« این کشور بود؛  زمینه »استقلال و حا
کمیت تکنولوژیک  در این راستا به تقویت حا

خود ادامه خواهیم داد.

دبیرکل ناتو:

باید تسلیحات بیشتری تولید کنیم

دبیرکل ناتو در دیدار با ترامپ در کاخ سفید گفت: ناتو باید 
تسلیحات بیشتری تولید کند. به گزارش ایسنا، »مارک روته« 
دبیرکل ناتو در دیدار با دونالد ترامپ، رئیس جمهور آمریکا 
در کاخ سفید اظهارکرد: »ما به اندازه کافی کار نمی کنیم، نه 
در آمریکا، نه در اروپا و در مقایسه با روس ها و چینی ها عقب 
هستیم.« به نقل از خبرگزاری آناتولی، دبیرکل ناتو ادامه داد: 
»اروپایی ها تسلیحات زیادی از آمریکا می خرند که خوب است 
زیرا شما یک صنعت دفاعی قوی دارید، اما ما باید در اروپا هم 
کارهای بیشتری انجام دهیم تا مطمئن شویم که تولید را 
افزایش می دهیم و تشریفات اداری را از بین می بریم.« وی در 
ادامه به ترامپ گفت: اروپایی ها متعهد به پرداخت ۸۰۰ میلیارد 
دلار در هزینه های دفاعی هستند و آلمان هم مانند انگلیس، 
کنون تا نیم تریلیون دلار در این مورد هزینه می کند. سایر  هم ا
کشورهای اروپایی هم به افزایش هزینه های دفاعی خود 
متعهد شده اند. مارک روته خاطرنشان کرد: »البته که این 

مبالغ کافی نیست و ما باید اقدامات بیشتری انجام دهیم.« 

تشدید جنگ تعرفه ها میان آمریکا و کانادا
مقامات ارشد آمریکا و کانادا پس از یکسری تحرکات متقابل 
تعرفه ای میان دو کشور برای بحث در مورد جنگ تجاری و 
مسائل دوجانبه با یکدیگر دیدار و گفتگو خواهند کرد. به گزارش 
ایرنا، مارکو روبیو وزیر امور خارجه آمریکا با ملانی جولی همتای 
کانادایی خود در نشست وزرای خارجه گروه ۷ در کبک دیدار 
گ فورد،  کرد. در واشنگتن نیز، هاوارد لوتنیک، وزیر بازرگانی، با دا
، نماینده تجاری  نخست وزیر انتاریو، در کنار جیمیسون گریر
ایالات متحده و دومینیک لبلانک، وزیر دارایی کانادا، برای 
بحث در مورد توافقنامه ایالات متحده- مکزیک- کانادا پیش از 
ضرب الاجل تعرفه های متقابل در دوم آوریل، دیدار خواهد کرد. 
توافقنامه ایالات متحده- مکزیک- کانادا یک پیمان تجارت 
آزاد است که دونالد ترامپ رئیس جمهوری ایالات متحده، 
گر  کره و در سال ۲۰۱۸ امضا کرد. فورد تهدید کرد که ا درباره آن مذا
ترامپ تعرفه ۵۰ درصدی بر آلومینیوم و فولاد کانادا وضع کند، ۲۵ 
درصد بر برق اضافه خواهد شد. در نتیجه ترامپ از تصمیم خود 
عقب نشینی کرد. اما تعرفه ۲۵ درصدی بر تمام واردات فلزات 
آمریکا همچنان برقرار است. این تعرفه ها بر فولاد و آلومینیوم 
می تواند توسط آمریکایی ها در قالب افزایش قیمت ها احساس 
شود. این فلزات در قوطی ها برای غذا، نوشابه و خودروها 

استفاده می شود که بخش زیادی از آن وارداتی است.

»بدل« خوب در نیامد
سریال »بدل« به کارگردانی و نویسندگی علی مسعودی 
که برای ایام نوروز و ماه  یکی از مجموعه هایی است 
رمضان در نظر گرفته شده است. به گزارش فارس، سریال 
»بدل« که قرار بود اردیبهشت ماه سال جاری پخش شود 
اما به دلیل شهادت آیت ا... رئیسی متوقف شد تا اینکه 
به پخش ماه رمضان رسید. علی مسعودی نویسندگی 
کارنامه خود دارد  و ساخت سریال های مختلفی را در 
که پرمخاطب ترینش را نی توان »نوروزرنگی« نام برد. 
البته سریال بدل نیز به لحاظ فرمی و تصویربرداری و 
بازیگران نیز همانند »نوروزرنگی« است اما با تفاوت هایی. 
سریال، روایت یک خانواده سنتی است که با چالش های 
داستانی  موقعیت های  برخی  می شود.  مواجه  جدید 
جذاب و قابل همذات پنداری هستند. اما متأسفانه، 
»بدل« بیش از آنکه نوآوری داشته باشد، به فرمول های 
است.  متکی  تلویزیونی  طنز  قدیمی  و  امتحان شده 
کلیشه ای  موقعیت های   ، پیش بینی پذیر شوخی های 
کمدی،  و استفاده بیش از حد از لهجه ها برای ایجاد 
باعث شده که سریال تازگی نداشته باشد. در این سریال 
خانواده  یکی از فرزندان به نام رضا عطاران بعد از تحصیل 
ج می آید و با دوستش باید به سراغ مسجد محل  از خار
بروند و همین می شود نقطه شروع اتفاقات. این قالب 
از فیلمنامه که برای حل چالشی چالش های متعددی 
پشت سرهم برای شخصیت های اصلی داستان به وجود 
می آید قالبی پر کار است مثل دودکش یا پادری اما جذب 
مخاطب با طراحی ساده و تکراری کاری سخت است. اما 
مشکل اصلی این روایت، عدم نوآوری و تکرار کلیشه های 
رایج طنز ایرانی است. به طور مثال یکی از شخصیت های 
فرعی داستان لهجه شخصیت آقانوری در سریال »نون.خ« 
را دارد که در اتمسفر داستان به هیچ یک از اتفاقات کمک 
نمی کند و حتی برای مخاطب جذابیت ندارد یا یکی از 
شخصیت ها هم لهجه ترکی دارد که در حال رفت و برگشت 
از زبان فارسی و ترکی است که تصنعی بودنش به چشم 
می آید. انتخاب بازیگرانی که تجربه موفقی در سریال های 
محسوب  مجموعه  این  امتیازات  از  یکی  دارند،  طنز 
می شود. برخی از شخصیت ها توانسته اند با استفاده از 
زبان بدن و لحن خاص خود لحظاتی خنده دار خلق کنند. 
روند داستانی سریال، به رغم برخی لحظات جالب، از 
پیچیدگی یا غافلگیری های لازم برای نگه داشتن مخاطب 
گرچه سعی کرده یک طنز خانوادگی  برخوردار نیست. بدل ا
دلچسب ارائه دهد، اما به دلیل اتکا به کلیشه های قدیمی، 
نبود فیلمنامه ای منسجم و ضعف در شخصیت پردازی، 
نتوانسته به یک اثر ماندگار در ژانر خود تبدیل شود. این 
سریال شاید بتواند برای برخی مخاطبان که به طنزهای 
سبک علاقه دارند، لحظاتی سرگرم کننده فراهم کند، اما 

نمره متوسطی دریافت می کند.

چالش های نگارگری از زبان محمدحسین آقامیری

شیوه های آموزش بازنگری شود


